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1. Johdanto 26 

Vuosi 2024 oli varsin toiminnantäyteinen. Hallituksen jaksaminen vaikutti suhteellisen samalta 27 

kuin aikaisemmin, ja jaksamisesta keskustelu oli esillä enemmän. Työmäärää pääsi kuitenkin ka-28 

sautumaan muutamille henkilöille erityisesti. Nakkilaisten hankkiminen on edelleen aika haasteel-29 

lista ja saman porukan pyörittämistä, mutta on kehityksen alla. Toisaalta tapahtumapuolella tapah-30 

tui kehitystä: Akateemisen löylynheiton EM-kisat vahvistivat otettaan tullakseen vakio-osaksi Tee-31 

munkierrosta. Lisäksi tapahtumatiimi toimi hyvin aktiivisesti järjestäen paljon erilaisia tapahtumia, 32 

ja fuksivastaavisto järjesti aktiivisesti niin vanhoja kuin uusiakin tapahtumia vuoden mittaan. 33 

2. Hallinto ja edustukset 34 

 35 

Vuonna 2024 Sähkökillan hallituksessa toimivat seuraavat toimijat: 36 

Varsinainen hallitus: 37 

• Puheenjohtaja: Kaisa Kjellman 38 

• Varapuheenjohtaja: Joona Björklund 39 

• Rahastonhoitaja: Paavo Asikainen 40 

• Yritysvastaava: Niclas Anero 41 

• Edunvalvoja: Samuli Ratas 42 

• Ruokavastaava: Santtu Nenonen 43 

• Virvokevastaava: Tommi Salonen 44 

• Tuutorivastaava: Tuomas Seitajärvi  45 

• Sihteeri: Sampo Ala 46 

• Tapahtumavastaava: Joni Hollström 47 

• Viestintävastaava: Konsta Kaukonen 48 

Toimihenkilöt: 49 

• Tapahtumatoimihenkilö: Aleksi Paussu 50 

• Tapahtumatoimihenkilö: Kuisma Hakanen 51 

• Tapahtumatoimihenkilö: Juho Lähteenmäki 52 

• Liikuntavastaava: Elina Korja 53 

• Liikuntavastaava: Juho Virtanen 54 
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• Hyvinvointivastaava: Hilla Hirvikoski 55 

• Projektitoimihenkilö: Aku Vuorimies 56 

• KAF-Vastaava: Sisu Suominen 57 

• Ruoka- ja virvoketoimihenkilö: Enni Taavila 58 

• Ruoka- ja virvoketoimihenkilö: Ashkan Abdollahi Nami 59 

• Ruoka- ja virvoketoimihenkilö: Ilari Lahdensivu 60 

• Ruoka- ja virvoketoimihenkilö: Juuso Pöysäri 61 

• Ruoka- ja virvoketoimihenkilö: Niko Ylitalo 62 

• KV-Fuksivastaava: Tuomas Ali-Löytty 63 

• Kiltavastaava: Lauri Koppström 64 

• Historiikkitoimihenkilö: Juho Yli-Pirilä 65 

• Yritys- ja sijoituskonsultti: Elias Korpi 66 

• Alumnitoimihenkilö: Kristo Siiskonen 67 

• Yhdenvertaisuusvastaava: Sara Hätönen 68 

• Yhdenvertaisuusvastaava: Eemil Soisalo 69 

• Viestintätoimihenkilö: Teemu Hanhisuanto 70 

• KV-viestintätoimihenkilö: Muhammad Aqib 71 

• Graafikko: Anton Nguyen 72 

• Sähkösanomien päätoimittaja: Noa Ahl 73 

• Sähkösanomien toimittaja: Katariina Koski 74 

• Sähkösanomien toimittaja: Iina Jahnukainen 75 

• IT-guru: Elias Ahokas 76 

• IT-junior: Tatu Korhonen 77 

• Yritystoimihenkilö: Roope Rintala 78 

• Yritystoimihenkilö: Antti Suomela 79 

• Yritystoimihenkilö: Nea Kalliomaa 80 

• Yritystoimihenkilö: Eemeli Salo 81 

• Yritystoimihenkilö: Lenni Metsomäki 82 

• Yritystoimihenkilö: Riina Väisänen 83 

• Yritystoimihenkilö: Jere Hyvönen 84 

• XQ- ja ulkosuhdetoimihenkilö: Elijas Jokela 85 

• Sähköinen arkistointivirtuoosi: Niko Kangasniemi 86 

• Media Hypeman: Jere Niemi 87 
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• TikTok-toimari: Tommi Lumpo 88 

• TEK-yhdyshenkilö: Lauri Heinonen 89 

• 56-Vuosijuhlavastaava: Leevi Viljanen 90 

• 57-Vuosijuhlavastaava: Joonas Kelavuori 91 

 

Kokoukset pidettiin pääasiassa pelkästään fyysisenä paikallaolona. Asiakohdat valmisteltiin pää-92 

sääntöisesti huolella ja tarvittaessa asiaa työstettiin yhdessä eteenpäin kokouksessa. Jokaiselle 93 

periodille päätettiin vakiokokousaika, joka helpotti killan hallituksen viikoittaista toimintaa. Toimi-94 

henkilöiden määrä kasvoi edellisvuodesta, mutta keväällä ja alkusyksystä haettiin lisää toimihenki-95 

löitä osan vaihtaessa pestiä ja toisaalta tarpeen ilmaantuessa uudelle toimihenkilölle.  96 

Hallituksen ryhmäytymistä oli tarkoitus edistää edellistä vuotta aktiivisemmin, mutta säännölliset 97 

virkistäytymiset ja ryhmäytymistapahtumat jäivät ajatuksen tasolle. Sektoreille annettiin budjetti 98 

virkistäytymiseen keväällä. Hallitusta koulutettiin heti alkuvuodesta strategiaan ja yhdenvertaisuus-99 

suunnitelmaan.  100 

Vuonna 2024 hallitus kokousti 26 kertaa. Kokousten keskipituus oli 67min ja osallistujia oli keski-101 

määrin 14kpl. Yleiskokouksia järjestettiin kaksi; sääntömääräiset yleiskokouksen, joista vastuuva-102 

paudet ja 2023 asiat käsiteltiin vasta syyskokouksessa. Hallitukseen oli myös mukavasti hakijoita, 103 

ja puheenjohtajasta piti äänestää ensimmäistä kertaa vuosiin. 104 

2.1 Yhteistyö ja edustukset 105 

Vuonna 2024 hallitus edusti Skiltaa monissa vuosijuhlissa niin Tampereella, ulkopaikkakunnilla 106 

kuin ulkomaillakin. Hallitus kävi kahdessa Uppsalan E-sektionin tapahtumassa edustamassa vuo-107 

den aikana, sekä yhdessä KTH:n omassa. Tänä vuonna Sähkökilta sai luotua uuden ulkosuhteen 108 

Oulun ympäristötekniikan kilta YRKin kanssa, ja sitä kautta sai kutsun heidän vuosijuhlilleen. Edus-109 

tustehtäviä oli paljon pitkin vuotta, ja lähes kaikkiin vuosijuhliin saatiin edustaja paikalle. 110 

 111 

Vuonna 2024 järjestettiin kaksi sähkökiltojen yhteistyökokousta (SYK) sisarkiltojen kanssa. Yhden 112 

näistä järjesti Sähkökilta maaliskuussa Tampereella, ja toinen pidettiin Sähköpäivien yhteydessä 113 

Vaasassa marraskuussa Tutti ry:n toimesta. SYKin osallistujamäärä oli tänäkin vuonna korkea ul-114 

kopaikkakuntalaisten osalta. Sähkökillan hallituslaisia tuli paikalle huomattavasti vähemmän, kuin 115 

aikaisempana vuonna, joka johtui esimerkiksi Uppsalan Sähkökillan E-sektionen kutsusta heidän 116 

vuosijuhlamaisiin Kevätjuhliin (Vårsittning).  Myös E-sektionen vieraina olleet hallituslaiset osallis-117 
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tuivat yhteistyökokoukseen ja heidän laajennuksenaan jotkut E-sektionen hallituslaiset myös. Ai-118 

kaisemman vuoden yhteistyökokouksessa päätös pitää Sähköpäivät ensimmäistä kertaa Vaa-119 

sassa Tutti ry:n järjestämän kävi toteen myöhemmin syksyllä.  120 

Yhteistyötä kiltojen ja ainejärjestöjen välillä jatkettiin tiiviisti, mutta edustustehtävät vähenivät 121 

viime vuodesta. Skiltalaisia ei ollut ylioppilaskunnan hallituksessa, toisin kuin teekkariyhdistyksen 122 

hallituksessa, joista löytyi skiltaedustus Niko Kangasniemi.  123 

   124 

2.2 Talous 125 

Vuonna 2024 killan liikevaihto palautui normaalille tasolle edeltävän vuoden suurien tapahtumien, 126 

vuosijuhlien ja sähköpäivien, jälkeen. Vuoden merkittävimpiä taloudellisia päätöksiä oli osallistua 127 

teekkarisaunan remonttiin myöntämällä lainaa teekkarisäätiölle kymmenen vuoden takaisinmaksu-128 

ajalla. Kirjanpitopalvelu kitsaan käyttö on vakiintunut toimintatapa hallituksen ja rahastonhoitajan 129 

toiminnassa, ja on huomattavasti helpottanut killan toimintaa. Kitsaan perustoiminnot on tullut tu-130 

tuiksi ja ensimmäiset tilinpäätökset on saatu toteutettua Kitsaalla. Siinä on kuitenkin vielä paljon 131 

ominaisuuksia ja toiminnallisuuksia, jotka helpottavat paljon kirjanpitoa ja rahastonhoitajan työ-132 

taakkaa. Kitsaan kehitys tuleekin jatkumaan seuraavana vuonna entisestään. 133 

2.3 Yhdenvertaisuus 134 

 

Skillalle valittiin yhdenvertaisuusvastaavat vuoden 2023 lopussa. Yhdenvertaisuusvastaavan toi-135 

minta perustuu 2022 kevään ensimmäisessä yleiskokouksessa julkaistuun yhdenvertaisuussuunni-136 

telmaan. Yhdenvertaisuusvastaavat toteuttivat yhdenvertaisuuskyselyn, jonka perusteella sähkö-137 

kilta ry:llä oli ihan hyvä tilanne ja ihmiset kokivat sähkökillan tapahtumat pääosin turvallisina. Pa-138 

rannettavaa siis oli. Vastaavat toimivat myös tapahtumissa turvahenkilöinä.  139 

Keväällä toteutettiin ensimmäinen alkoholinkäyttökysely, jonka tarkoitus oli kartoitta alkoholinkäyt-140 

töä tapahtumissa. Sama kysely toteutettiin myöhemmin syksyllä vertailun vuoksi. Kyselyiden pe-141 

rusteella sähkökillalla on vahva alkoholinkäyttökulttuuri, mutta vai harva kokee sen olevan on-142 

gelma. Jäsenistö koki suurimpina ongelmakohtina yleinen alkoholinkäytön kulttuuri, jossa tapahtu-143 

mat eivät sinänsä vaadi alkoholinkäyttöä, mutta sen käytön yleisyyden vuoksi moni kokee sosiaa-144 

lista painetta sen käyttämiseen. 145 
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Muulloin yhdenvertaisuusvastaavat pitivät huolta, että sähkökillan yhdenvertaisuussuunnitelman 146 

mukaiset säännöt toteutuivat, puuttuen epäkohtiin niiden tullessa vastaan. Yhdenvertaisuusvas-147 

taavat perehdyttävät seuraavat vastaavat maaliskuussa 2025. 148 

2.4 Kiltahuone 149 

Alkuvuodesta jäsenistölle annettiin ehdotettavaksi ja äänestettäväksi kiltahuoneen lehtitarjonta. 150 

Tämän äänestyksen perusteella kiltahuoneelle saapui vuoden varrella TEK-lehti, Aku Ankka, Tiede-151 

lehti ja National Geographic.  152 

Kiltahuoneen siivoaminen toimi vuoden alussa tehdyn siivousvuoro listan perusteella (Jotenkin on-153 

nistuin antamaan itselleni siivousvuoron, vaikka Joona pääsi vahingossa ilman vuoroa :D). Syksyllä 154 

kiltahuoneelta evakuointia varten suoritettiin suurempi sekä kiltahuoneen, että varaston siivous.  155 

Hankinnat vuoden aikana jäivät vähäisemmälle, sillä vuoden lopulla sähkötalon remontin alkaessa 156 

kaikki tavara kiltahuoneelta piti siirtää pois. Kuitenkin tuli hankittua uudet lukuvuositarrat sekä 157 

MyDuck, Send Fet Pics ja Liian Märkä Sähkölle haalari merkkejä.  158 

Joulukuussa kiltahuone siirrettiin sähkötalon remonttin takia väistötiloihin festiaan. Sinne ei kui-159 

tenkaan kaikki tavara mahtunut, vaan loput säilytettävät menivät joko omaan varastoomme taikka 160 

väliaikaissäilöön.  161 

  162 

  163 
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3. Tapahtuma-, kulttuuri- ja liikuntatoiminta 164 

3.1 Sähkökillan vuosijuhlat 165 

Sähkökilta järjesti 56. vuosijuhlansa 2.–3.2.2024 Messukylän Työväentalolla ja Teekkarisauna 166 
Mörrimöykyllä. Vuosijuhlien tavoitteena oli juhlistaa killan pitkää historiaa akateemisella pöytäjuh-167 
lalla sekä muulla ohjelmalla. Tapahtuma oli avoin niin jäsenistölle kuin kutsuvieraille. 168 

Juhlan suunnittelu aloitettiin jo syksyllä, ja järjestelyistä vastasi vuosijuhlatoimikunta. Pääjuhlaksi 169 
harkittiin alun perin Bravo Plazaa, mutta lopulta Messukylän Työväentalo valittiin tapahtumapai-170 
kaksi sen sopivan kapasiteetin ja kustannustehokkuuden vuoksi. Tilaan mahtui noin 100 osallistu-171 
jaa, mikä vastasi tämän vuoden juhlan tarvetta. 172 

Vuosijuhla koostui perinteisistä akateemisista pöytäjuhlaelementeistä, kuten puheista, ruokailusta 173 
ja yhteislauluista. Lisäksi palkittiin ansioituneita killan jäseniä. Cocktailtilaisuus järjestettiin ennen 174 
pääjuhlaa, ja sinne oli kutsuttu edustajia yhteistyökilloista ja muista sidosryhmistä. Jatkot pidettiin 175 
samassa tilassa kuin pääjuhla. 176 

Seuraavana aamuna silliaamiainen järjestettiin perinteisesti Teekkarisauna Mörrimöykyllä, jossa 177 
tarjottiin silliaamiaiselle tyypillisiä ruokia. 178 

Järjestelyissä ilmeni muutamia kehityskohtia. Haalarimerkkien tilaaminen jäi liian myöhäiseksi, 179 
eikä ne ehtineet saapua ajoissa. Lisäksi vastuiden delegoinnissa oli puutteita, mikä aiheutti viime 180 
hetken hankintoja erityisesti cocktailtilaisuuden tarjoiluiden osalta. Tulevaisuudessa on tärkeää 181 
varmistaa selkeä työnjako sekä huolehtia tilavarauksista ja hankinnoista ajoissa. Kokonaisuudes-182 
saan tapahtuma sujui hyvin ja sai positiivista palautetta osallistujilta. 183 

 184 

3.2 Saunaillat 185 

PJ-sauna 186 

Jäsenistön pikkujoulusauna järjestettiin taas perinteiseen tapaan syysyleiskokouksen jälkeen 187 

20.11. Teekkarisaunalla. Saunalla oli tarjolla jouluruokia, muun muassa kinkkua, puuroa ja laati-188 

koita. Kinkun lisäksi tarjolla oli vegaaninen seitan- kinkku. Myös laatikot olivat joko vegaanisia tai 189 

kasvisruokia ja riisipuuro oli tehty kauramaitoon. Tarjolla oli myös lämmintä glögiä ja pipareita. 190 

Sauna ja palju olivat lämpimänä koko illan ajan. Illan aikana pelattiin vain yksi Herwantapeli, sillä 191 

osallistujamäärä oli yllättävän heikko. Myrskyisä sää todennäköisesti vaikutti negatiivisesti jäse-192 

nistön kynnykseen saapua saunalle. Joka tapauksessa paikalle olleet viihtyivät ja tapahtuma oli 193 

onnistunut. 194 

Hallituksenvaihto 195 
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Hallituksenvaihto sauna järjestettiin Hämpin kattosaunalla 20.1.2024. Tapahtuman järjestelyt on-196 

nistuivat sutjakkaasti ja ilta kului oma keksittyjen pelien turnauksen, saunomisen ja pizzojen ää-197 

ressä. Kotipizza vaihtui tänä vuonna Pizza-kebab 14:toista, jonka kanssa tilaus onnistui hyvin ja 198 

saatiin pieni alennuskin. 199 

SBB-kyykän jatkosauna 200 

Teekkarisaunalla toteutettu jatkosauna Skillan, Bionerin ja Biopsin kyykkäturnaukselle. Tapahtuma 201 

on vuosittainen ja se onnistui sujuvasti. Palju oli lämmin ja sauna lämmin. 202 

Sähkösauna 203 

Järjestettiin pitkästä aikaa yhteinen sauna teekkarisaunalla Tampereen sähköopiskelijoille TASO 204 

ry:n kanssa. Saunalla pelailtiin Herwantapeliä ja tarjolla oli ruokaa ja virvokkeita. Osallistujamäärä 205 

oli yllättävän heikko TASO:n puolelta, joten “meno” jäi hieman vaisuksi. Siivous toteutettiin myös 206 

pitkälti Skillan toimesta. 207 

Tuutorsauna 208 

Järjestettiin tuutoreille palkintosauna teekkarisaunalla kiitoksena fuksikasvatuksen avustamisesta. 209 

Saunalla limbottiin, syötiin, visailtiin, saunottiin ja paljuiltiin tututussa porukassa. Tiedotuksen olisi 210 

voinut toteuttaa aikaisemmin, mutta muuten sauna oli onnistunut. 211 

HWF- jatkosauna 212 

Aivan uskomattoman hitti jatkosauna. Toimi siis Herkkuwiinifestarien jatkosaunana. Saunalla oli 213 

paljon porukkaa, mutta ei kuitenkaan liikaa. Ikävä tunnelma saunojien ja paljuilijoiden kesken tuli, 214 

kun toinen lauteista romahti. Kuitenkin saunalla viihdyttiin pitkään! 215 

 216 

3.3 Sitsit 217 

Päiväsitsit 218 

Järjestettiin 21.11 toista kertaa Korkin, Ykin, Mikin ja Titen kanssa. Ideana oli kolmet sitsit yhtenä 219 
päivänä ja aikaikkuna tälle oli klo. 10-22. Tapahtuma itsessään onnistui hyvin, mutta nakkeilu, sii-220 
vous ja muut tapahtumaan liittyvät järjestystoimet kaipaavat hiomista. Usea järjestäjä taho, joten 221 
työnjako on tärkeää ja nakkeilu tulee toteuttaa tasapuolisesti. 222 

Skillex Pre-colours 223 

Perinteenä on ollut aloittaa wappu sitseillä ennen Colours bileitä. Tapahtuma järjestettiin tänä 224 
vuonna Lexican kanssa Kalevan Kiltassa 11.4. Tapahtuma oli onnistunut vaikeuksista huolimatta. 225 
Tilavarauksen kanssa oli käynyt virhe, kun Bommarin varaus oli mennyt wapputiimin puolelta vää-226 
rin, joten tila lähti alta vain kuukausi ennen sitsejä. Kuitenkin saatiin Kalevan kilta varattua ja osal-227 
listuja määrää pienennettiin 20 henkilöllä jotta mahdutettiin 100 ihmistä Kalevan kiltaan. 228 
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Kaverisitsit 229 

Yleensä uuden tapahtumavastaan ensimmäiset sitsit. Hyvä tapahtuma sitsien järjestämisen oppi-230 
miseen. Tapahtuma sujui hyvin, mutta porukka jäi hieman vähäiseksi. Kuitenkin juhlakansa viihtyi 231 
ja varsinkin nakkilaisilla oli hauskaa. 232 

Kumisitsit 233 

Skilta, MIK ja TamArk järjestivät yhdessä jo perinteiset ja toivotuimmat sitsit, Kumisitsit, 18.4. 234 
Bommarissa. Työnjako sujui suhteellisen hyvin kolmen järjestön sitseistä jää aika vähän yksittäi-235 
selle henkilölle. Tapahtuma sujui hyvin ilman ihmeellisempiä murheita. Tapahtuma varattiin wap-236 
putiimin kautta. Jatkoille mentiin kolmioille! 237 

3.4 Wapun tapahtumat 238 

KumipelausISO & MegaGrilliFestarit 239 

Wapun toinen Skillan järjestämä Teemunkierrostapahtuma oli KumipelausISO & MegaGrilliFestarit, 240 

joka järjestettiin 27.4. Rosendahlin rannalla. Tapahtuma oli jälleen osana Teemunkierrosta, tällä 241 

kertaa vaihtoehtoisena tapahtumana, joka hieman rajasi kävijämäärää. Spinnin järjestämä bile-242 

bussi WappuNysse kulki tapahtuman ajan Hervanta-Keskusta-Rosendahl reittiä ja takaisin. Vaikka 243 

tapahtuma oli vaihtoehtoinen Teemunkierrostapahtuma, hieno aurinkoinen sää ja Spinnin Wap-244 

puNysse houkuttelivat kävijöitä Rosendahlin rantaan. Grillikilpailuun osallistui tänä vuonna noin 245 

kymmenkunta itse-tuunattua grilliä. Grillikilpailun voittaja voitti grillausvälinesetin sekä alkoholi-246 

tonta kuohuvaa. Tapahtumassa oli myynnissä pieneen hintaan falafelpyöryköitä lohkoperunoiden 247 

kera. Lämpimän ilman takia myös juomisen kysyntä oli korkea, joten kesken tapahtuman alettiin 248 

myymään pieneen hintaan myös limu- ja vissypulloja aiemmasta suunnitelmasta poiketen. Kävijät 249 

saivat myös ilmaista makkaraa TEK sponsoroinnin kautta. Tapahtumaan vuokrattiin TREY:n paket-250 

tiauto, jolla teltta, paellapannu, grilli sekä muut tarvikkeet saatiin paikan päälle. 251 

 252 

Akateemisen löylynheiton EM-kilpailut 253 

Akateemisen löylynheiton em-kilpailuissa on tarkoitus heittää mahdollisimman paljon vettä kilpai-254 

lukiukaissa oleviin vedenkeräysastioihin.  255 

Tapahtuman alkuosa oli vapaata heittelyä, jotta mahdollisimman monet pääsivät osallistumaan. 256 

Sen jälkeen parhaat 64 heittäjää pääsivät lopputurnaukseen, jossa ratkaistiin em-tittelin voittaja. 257 

Tapahtuma oli osa teemunkierrosta ja se keräsi Tampereen wappukansan nauttimaan löylynhei-258 

tosta ja oheisaktiviteeteista etunurtsille. 259 
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Tapahtumapäivälle sattui koko wapun huonoin keli, kirjaimellisesti koko etunurtsi oli lumen pei-260 

tossa ja märkiä valtavia lumihiutaleita satoi koko tapahtuman ajan. Tavallinen wapuntallaaja ei vai-261 

kuttanut kovin innostuneelta tapahtumasta sään vuoksi, mutta moni, etenkin jatkoon yrittänyt oli 262 

innoissaan kilpailusta. 263 

Oheisaktiviteetteina toimivat sauna sekä palju, mitkä saivatkin yllättävän suuren suosion keliolo-264 

suhteisiin nähden.  265 

3.5 Kulttuuri 266 

HWF – Herkkuwiinifestarit 267 

Aivan uskomattomassa nosteessa oleva opiskelijakulttuuritapahtuma Hervannassa. Perinteisesti 268 
toteutettiin Hiukkasen kanssa yhteistoiminnassa. Tapahtumaan pystyi osallistuja joko viinin teki-269 
jänä tai maistelijana. Tapahtuma kasvoi taas edellisvuodesta ja viinintekijöitä oli tänä vuonna en-270 
nätysmäärä! Järjestettiin etunurtsilla 2.10. Sarjoina toimi fuksi-, viini ja simasarja sillä nämä toimi-271 
vat vuodesta toiseen. Etunurtsille mahtui paljon porukkaa ja pöydät kannettiin bommarista viininte-272 
kijöiden toimesta. 273 

Keskiasteen välitutkinto 274 

Oi keskiaste. Tarkoituksena oli järjestää tapahtuma peräkkäisinä päivinä kuukautta aikaisemmin, 275 
mutta sattuneista syistä tapahtumapäivien välissä oli välipäivä. Tapahtuma järjestettiin 24.9. ja 276 
26.9. Jatkot järjestettiin toisena päivänä Heidi’s Bier baarissa ja toisena päivänä oli kolmiot. Lan-277 
seerattiin viime vuoteen eroten uusi alkoholiton tutkinto. Perhostutkinto. Yleisesti osallistujamäärä 278 
kasvoi noin 23%, joten voisi sanoa tapahtuman onnistuneen. 279 

 280 

3.6 Liikunta 281 

Vuonna 2024 Sähkökillan avantosaunavuorot olivat suurimman suosion saavuttanut tapahtuma 282 

liikuntatoiminnan osalta. Tämän vuoksi niihin päätettiin panostaa lisää järjestämällä Sähkökillan 283 

omat vuorot, sillä aiemmat, TiTe:n kanssa yhteiset vuorot olivat lähes poikkeuksetta täysiä. Hyvä 284 

osallistujamäärä jatkui myös vuonna 2024. Sähkökillan liikuntavakiovuorot ovat olleet vuoden ajan 285 

mukaan vaihtelevan aktiivisessa käytössä, erityisesti sählyvuorojen osalta. Uusia jäseniä liikunta-286 

ryhmään on hankittu mainostamalla tiedotuskanavalla ja viikkotiedotteissa.  287 

3.7 Muut tapahtumat 288 

Kevätexcu 289 

Kevätexcu järjestettiin maaliskuun puolivälissä ja täydellä bussilastilla lähdettiin tällä kertaa kiertä-290 

mään länsirannikkoa ja Varsinaissuomea. Ensimmäisenä matkapäivänä pysähdyspaikkoina oli 291 
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Koengsberg Raumalla sekä Laitilan panimo. Ilta päättyi Turkuun illanviettoon ja paikalliseen ravin-292 

tolakulttuuriin tutustumiseen yhdessä Turun tietoteekkareiden kanssa. Toinen päivä alkoi vapaalla 293 

tutustumisella Turun yliopistoon. Reissun päätteeksi pesimme excun synnit pois Aulangon kylpy-294 

lässä. 295 

Skilta x Mentor Keväthuuma 296 

Järjestettiin 13.3 uutena konseptina loppukevääseen valmistava rastikierros hervannassa Mento-297 

rin kanssa. Tapahtumaan myytin rastikierroksen osallistujapaikkoja, mistä sai haalarimerkin mu-298 

kana. Teekkarisauna toimi jatkopaikkana ja se oli jäsenistölle ilmainen. Tapahtuma oli suosittu ja 299 

onnistunut jäsenistöjen yhteydessä ja sille kaavailtiin jatkoa ensi vuodeksi heti tapahtuman jäl-300 

keen.  301 

Kolmioetkot 302 

Järjestettiin kolmioetkot Reettorien ja Indecsin kanssa Kalevan Killassa 21.11. Tapahtuma oli on-303 

nistunut ja jäseniä löysi paikalle mukavasti. Ilmapiiri oli rento ja juhlakansa nautti herkuista ja yh-304 

teisolosta. Yksinkertainen, mutta hyvin onnistunut tapahtuma. 305 

SBB-Kyykkä 306 

Perinteeksi muodostunut kyykkäturnaus. Usein uuden tapahtumavastaavan ensimmäinen tapah-307 

tuma. Tapahtumasta mahdollisuus voittaa MM-kyykän joukkuepaikka. Tapahtuma oli onnistunut ja 308 

pelailu sujui hyvässä hengessä. Pakkanen oli extra kova, mutta tätä varten oli kuitenkin sauna va-309 

rattuna! 310 

 311 

Wapun hyvinvointihetki 312 

Wapun aikaan järjestettiin kampusareenalla hyvinvointihetki, jossa pääsi rentoutumaan rauhallisen 313 

musiikin soidessa ja värittämään värityskuvia. Tapahtumaan lainattiin värikyniä sekä vahaliituja 314 

Taide- ja tekstiilikerho Tahra ry:ltä. Osallistujia oli noin 15. Suurin osa oli skiltalaisia ja muutama 315 

okalainen eksyi myös paikalle. Tapahtuma ehkä hautautui Wapun muiden tapahtumien joukkoon, 316 

mutta ainakin tapahtuman järjestäjä koki ihan onnistuneeksi sekä rentouttavaksi. 317 

 318 

Hyvinvointihetki 319 

Skilta osallistui TREYn ja Tamkon hyvinvointiviikolle viikolla 43 järjestämällä hyvinvointihetken 320 

Kampusareenalla. Tapahtuma toimi samalla periaatteella kuin Wappuna järjestetty hyvinvointi-321 

hetki. Tapahtumassa sai värittää värityskuvia tai ihan vain rentoutua ja ottaa päiväunet. Skillalle 322 
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hankittiin 48 puukynää, mikä osoittautui aika pieneksi määräksi, mutta näillä selvittiin. Tapahtu-323 

massa kävi pääasiassa fukseja. Kävijöitä oli yhteensä arvoilta noin 35.   324 
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4. Fuksitoiminta 325 

 

Tammikuu 326 

Jo perinteeksi muodostunut TST-fuksikyykkä järjestettiin tammikuussa, uudelleen brändättynä 327 

STROBO-kyykkä nimellä koska fuksisektori halusi tukea uutta Robotiikan kiltaa tarjoamalla leikki-328 

seuraa vähäjäseniselle lapsenkengissä olevalle killalle. Kaikkien kiltojen parhaille joukkueille lippu 329 

Akateemisen kyykän MM-kilpailuihin 2024. Lippu täytyi ostaa yleisestä myynnistä, koska Skillan 330 

saama lippu menee eri tapahtumaan. Tapahtumassa oli tarjolla kaakaota. Lämmittelemään pääsi 331 

Tarzanin sisälle. Saunan sytyttäminen oli hankalaa, koska puut olivat enemmänkin purua kuin 332 

puita. TEK sponsoroi makkaraa tapahtumaan. Tapahtuma järjestettiin etunurtsin läheisyydessä 333 

koska fuksivastaavat olivat liian myöhään liikenteessä ja Biotekniikankilta Bionerin kollegat kerke-334 

sivät varaamaan takaparkin/polymeerihallit ennen asianomaisia. Alue toimi hyvin ja fukseille oli 335 

hyvä jakaa liikuntatapahtuma nakkileimoja, mutta suosittelemme olemaan aikaisin liikkeellä, koska 336 

takaparkki/polymeerihallit on asianmukaisempi tapahtumapaikka 337 

 338 

Helmikuu 339 

Tuutorihaku loppui 6.2. joka avattiin myöhemmin uusiksi mahdollisille unohtaneille hakijoille. 340 

Haastattelut pidettiin myös helmikuussa. 341 

Maaliskuu 342 

Fuksisektori kaikessa viisaudessaan ja reippaudessaan päätti tänä vuonna järjestää keväällekin 343 

fuksisitsit. Kaverikilta TiTe lyöttäytyi seuraan ilman sen suurempia houkutteluja. Sitsit olivat railak-344 

kaat ja kaikilla oli hauskaa. Sitsien jatkopaikkana toimi Teekkarisauna, jossa oli myös mahdollista 345 

suorittaa Perinneseuran järjestämä laulukoe 346 

Maaliskuussa päästiin järjestämään tietovisojen mersua, eli Haluatko Teekkariksi –kilpailua. TiTen 347 

kanssa laitettiin rattaat pyörimään ja saatiin huikeen hauska tapahtuma järkättyä fukseille. Tietota-348 

lossa oli tunnelmaa ja TEK- sponsoroi kivoja palkintoja kaikille osallistujille. 349 

 

Huhtikuu 350 

Uusien fuksivastaavien valinta ja perehdytys aloitettiin huhtikuussa. Wappu alkoi jo lähestymään ja 351 

sen myötä vapun tapahtumat. Wapun lähestyessä fukseja tsempattiin jäynä- ja härwelikisan fuksi-352 



     Sähkökilta ry  Toimintakertomus 
     Tampereen yliopisto  2024 
 

 14 
 

sarjoihin. Seuraava varsinainen tapahtuma oli KumipelausIson peluuttaminen Rosendahlin ran-353 

nassa ja wappuaatto olikin jo ovella. Kastepaitojen ja lakkien jakaminen onnistui, vaikka taivaalta 354 

satoi kissoja ja koiria. Fuksikulkue meni mainiosti ja koskeen päästiin. Tämän jälkeen fuksisektori 355 

oli perinteisesti varannut bussikyydit ja kastesaunan soutupavilijongilta. 356 

Toukokuu 357 

Wappupäivän kääntyessään kohti viimeisiä auringonsäteitään Fuksikapteeni Jere Niemi ja Sähkö-358 

paimen Aku Vuorimies kävelivät haikeina kohti Wapunkaatoa reflektoiden mennyttä vuotta. Pyhä-359 

järven kevyiden laineiden liplatteassa he totesivat tämän olleen aikamoinen seikkailu. He heittivät 360 

viimeiset hyvästit Fuksineuvoston aktiivit –Telegram-ryhmäkeskusteluun ja siirsivät henkisen 361 

manttelin seuraajilleen Sampo “Big Tuna” Alalle sekä Elina “Ellu G” Korjalle. 362 

 363 

Kesä 364 

Kesällä fuksisektori hoiti syksyn valmisteluita aktiivisesti. Uusia fuksivastaavia koulutettiin ahke-365 

rasti. Kaikki valmistelut saatiin hyvällä mallilla purkkiin ja orientaatioviikkoon oli kevyt lähteä le-366 

vätyn kesän jälkeen. Fuksisektori kävi myös FN kesätapossa tutustumassa toisien kiltojen 367 

fuksisektoreihin, luoden pitkälle kantavia yhteistyösuhteita. Uusien opiskelijoiden sähköpostit saa-368 

tiin talteen ihan ok ajoissa. 369 

 370 

Elokuu 371 

 372 

Varaslähtö 373 

Varaslähtö pidettiin 18.8.2024 Etunurtsilla! Paikalla oli lähes kaikki muut killat fukseineen ja tun-374 

nelma oli kuin kauniina kesäiltana. Ennen varaslähdön alkua, tuutorit tulivat paikalle ja katsottiin 375 

yhdessä orientaatioviikon aikataulua ja suunnitelmia. Paikalle osallistui hyvissä määrin Skillan 376 

fukseja, ja ohjelmassa oli ryhmäytymistä, tutustumista, Beer pongia ja TEKin makkaraa. 377 

 378 

Orientaatioviikko 379 

Orientaatioviikkoa päästiin viettämään jälleen ns. normaaliin tapaan. Aktiviteetit saatiin järjestettyä 

etunurmikolla, joka toi mukavaa yhteisöllisyyden tunnetta, sillä myös muiden kiltojen fuksit ja tuu-

torit olivat vaihtelevissa määrin lähistöllä. Tapahtumat onnistuivat ilman kummempia ja fuksit löy-

sivät paikalle tuutorien ohjaamana. Orientaatioviikko sujui yleisesti hyvin.  
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 380 

Lettukestit 381 

Lettukestit järjestettiin maanantaina 19.8.2024 klo. 17:00 eteenpäin etunurtsissa. Tapahtumassa 382 

tarjottiin lettuja sekä hilloa. Ohjelmassa oli beer pongia, pyramidileikki ja ponileikkiä. Fuksit tutus-383 

tuivat keskenään ja nauttivat etunurtsin kesäpäivästä. Lettutaikinaa tehtiin ja koko taikina kävi kau-384 

paksi! 385 

 386 

Fuksi-info 387 

Fuksi-info järjestettiin tiistaina 20.8.2024. Paikalla olivat esittäytymässä Sähkökillan hallitus, haala-388 

ritiimi, biletiimi, Tampereen Teekkarit, Fuksineuvosto, TREY ja Setko. Edellisen vuoden powerpoint-389 

tekniikka toimi mukavasti. Saatiin pidettyä tiivis informaatiosetti. Kahvia ja pullaa lötyi halukkaille! 390 

 391 

The Ekat Bileet 392 

Hiukkanen järjesti 20.8.2024 The Ekat Bileet. Tapahtumapaikkoina toimi Ravintolamaailma ja 393 

Ilona. Osallistujia oli roimasti. 394 

 395 

Waarallinen tehtävä Herwanta 396 

Waarallinen tehtävä Herwanta järjestettiin 21.8.2024. Osallistujia oli paljon sekä kaikilla ryhmillä 397 

vaikutti olevan hauskaa tapahtumassa. Tuutorit kulkivat ryhmien mukana kannustamassa teke-398 

mään tehtäviä. Sää oli hyvä. Tehtävälappua muokattiin jälleen ja muutama kyseenalainen tehtävä 399 

vaihdettiin soveliaampiin.  400 

Rantachillailut Suolijärvellä 401 

Rantachillailu järjestettiin torstaina 22.8.2024. Paikalla Suolijärvellä oli Skilta, KoRK ja Hiukkanen. 402 

Skilta paistoi makkaraa ja KoRK paistoi lettuja. Hiukkasella oli myös mobiilisauna Tarzan paikalla. 403 

Fukseille järjestimme sekalaisissa ryhmissä erilaisia kilpailuja, joista tykättiin paljon. Ohjattua oh-404 

jelmaa oli mm. tutustumista, kynädippausta, tuo minulle -peliä, sekä hanoin tornit -kisaa. Fuksit oli-405 

sivat halunneet tehdä enemmän muiden kiltojen kanssa. Myös kyykkää oli mahdollista pelata ran-406 

nalla. Tavarat saatiin kuljetettua kivasti KoRKin traktorin peräkärryssä rannalle ja koululle.  407 

 408 

Aamulenkki 409 
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Perjantaina 22.8.2023 järjestettiin aamulenkki halukkaille tuutorryhmittäin. Etunurtsilta lähdettiin 

yhdessä “lenkille” eli hakemaan ruokaa ja nautimaan hyvästä säästä.  

 410 

Fuksisauna 411 

Fuksisauna järjestettiin 26.8.2024 jälleen Hiukkasen kanssa. Paikkana toimi teekkarisauna. Hiuk-412 

kanen ja Skilta hoitivat yhdessä tietovisan, kaupassakäynnin, tiedotuksen sekä sponsoroinnin TE-413 

Kiltä hankki Hiukkanen. Ohjelmaa saunalla oli tietovisa, vaahtokarkki-coctailtikku tornien rakenta-414 

mista sekä Bumtsibumia. Yhteisen ohjelman jälkeen sauna oli lämmin. Ilta jatkui yhteisen seurus-415 

telun sekä seurapelien parissa. Sauna meni kiinni 00.00 ja siivous saatiin valmiiksi 01.00. 416 

 417 

Syyskuu 418 

Herwanta Häppeninki Olympialaiset 419 

Syyskuussa 10.09.2024 järjestimme SOS ry:n ja Reettoreiden kanssa yhteistapahtuman “Herwanta 420 

Häppeninki”. Tapahtuman ideana oli rastirata, jossa kukin kilta piti muutamaa omaa rastia. Seka-421 

ryhmät kilpailivat keskenään ja mm. rakensivat rastiradan aikana oman härwelin. Rata päättyi teek-422 

karisaunalle, missä joukkueen härweli arvosteltiin ja voittajat julkistettiin. Onnistunut tapahtuma, 423 

mutta koska tapahtuma oli Herwannassa, Skillalle tuli luonnollisest paljon vastuuta, mm. rastiväli-424 

neiden lainaamista, teekkarisaunan varaus, rahaliikenne ja juomamyynti saunalla. Skilta maksoi 425 

myös liian paljon koko tapahtumasta verrattuna keskustan ainejärjestöihin. Ensi vuonna kannattaa 426 

tehdä pienemmällä budjetilla tai tehdä pieni pääsymaksu tapahtumalle. Kannattaa myös tilata mer-427 

kit aikaisemmin, koska niitä emme keränneet hankkimaan. 428 

 429 

Fuksien SyysTapaaminen 430 

Tänäkin vuonna toteutimme fuksien mökkiviikonlopun yhden yön reissuna Vallitun leirikeskukselle 431 

13.-14.9.2024. Reissu alkoi Tieto- ja Sähkötalon väliseltä parkkipaikalta, josta nousimme bussiin ja 432 

matkustimme Vallittuun. Vallitussa ruokailtiin ja sitten vuorossa oli rastien muodossa ohjelmaa, 433 

joiden tarkoitus oli tehdä hallitustoimintaa tutummaksi fukseille. Tämän jälkeen oli rennompia pe-434 

lejä ja yleistä hengailua, minkä jälkeen saunoimme. Illan viimeinen ohjattu ohjelmanumero oli teek-435 

karihymin laulaminen yhdessä nuotiopaikalla keskiyöllä. Seuraavana päivänä siivosimme jäl-436 

kemme ja poistuimme samalla bussilla takaisin Hervantaan noin klo 14 437 

 438 
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SuperAmazingFuksiGames 439 

SuperAmazingFuksiGames, tutummin SAFG, päästiin järjestämään torstaina 19.9.2024 yhdessä 440 

Hiukkasen, YKIn ja Bionerin kanssa. Tapahtuman rastikierrososuus toteutettiin ympäri Teekkari-441 

saunan remontin jälkeen taas jälleen Hervannassa nakkilaisten voimin ja jatkot päästiin viettä-442 

mään uudistetulla Teekkarisaunalla.  Mainosvideon kuvasimme yhdessä muiden osallistuvien kil-443 

tojen kanssa ja video onnistui ilmeisen hyvin tapahtuman osallistujamäärästä päätellen. Kaikkien 444 

neljän ainejärjestöjen tuutorit pitivät toinen toistaan erilaisempia rasteja. Kiltojen fuksivastaavat 445 

odottivat Teekkarisaunalla ensimmäisten joukkueiden maaliintuloa lämmittäen saunaa sekä pal-446 

jua, pelaten beerpongia ja valmistautuen tuomarointiin. Maalirasti ruuhkautui loppua kohden. Maa-447 

lirastilla nähtiin uskomattomia heittäytymisiä ja esityksiä joukkueilta. Voittajaksi selviytynyt fuksi-448 

joukkue palkittiin skumppapullolla sekä kiertopalkinnolla.  Teekkarisaunalla tunnelma jatkui tu-449 

tuissa merkeissä beerpongia pelaillen, saunoen, herkkuja syöden sekä tutustuessa uusiin ihmisiin. 450 

Ihmisiä saunalla riitti, sillä jatkoille saivat osallistua myös kiltojen vanhemmat tieteenharjoittajat. 451 

Tapahtuma oli onnistunut ja pidetty. Hiukkanen ei saa voittaa neljättä vuotta putkeen syksyllä 452 

2025. 453 

 

Lokakuu: 454 

 455 

Sätky x Skilta saunailta 456 

Tapahtuma sai alkunsa, kun kuulimme, että Sätky eli Lappeenrannan sähkö on tulossa Excursiolle 457 

Tampereelle. Sovimme, että varaamme heille tornista asutuksen ja teekkarisaunan ja maksamme 458 

tämä puoliksi. Tapahtuma pidettiin sitten 7.10.2024. Pidimme heille pienen kampuskierroksen ja 459 

sitten menimme saunalle viettämään iltaa. Saunalla odotti Herwantapeli ja sitä pääsivät fuksit tes-460 

taamaan ensimmäistä kertaa. Tapahtuma onnistui muuten, mutta viimeinen Herwantapeli oli 461 

rankka fuksivastaaville ja Sätkyläisiä ei näkynyt saunalla niin paljon kuin olisi luultu 462 

 463 

Fuksivala 464 

Fuksivala järjestettiin perinteistä poiketen sähkötalon S4 salissa 23.10.2024. Suunnittelu aloitettiin 465 

hyvissä ajoin, jotta saimme värvättyä vanhoja fuksivastaavia mukaan toimitukseen. Fuksivalaa en-466 

nen fuksit kulkivat Skillan lipun kanssa soihtukulkueessa Hervannan läpi luentosaliin. Fuksivala su-467 

jui hyvin, vaikka vala suoritettiin sähkötalossa. Jatkossa pitää ilmoittaa hyvissä ajoin Tilapalveluille 468 

siitä, että tarvitaan piirtoheitin. Tilapalvelut irroittavat tarvittaessa AV-laitteet, jonka jälkeen lavan 469 
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kalusteet ovat vapaasti siirreltävissä. Fuksivalan jatkot olivat Peytonissa biletiimin järjestämänä. 470 

Jatkoilla oli hyvä meininki.  471 

 472 

FuksiXQ 473 

Kävimme excursiolle Helsingissä ABB:lla 29.10.2024. Fukseja uskoteltiin taas, että lähdemme Ou-474 

luun päiväreissulle. Varasimme saunan ja vietimme siellä aikaa saunoen ja pelaten erilaisia sisäpe-475 

lejä. 476 

 477 

Marraskuu  

Fuksisitsit 478 

Fuksisitsit pidettiin 4.11.2024 Bommarissa. Sitseillä oli teemana pukeutua lapsuuden idoliksi. 479 

Osallistujia oli noin 100 joista 70 fuksia ja loput tuutoreita sekä vanhempia opiskelijoita. Sitsit saa-480 

tiin onnistumaan, kohtuullisen hyvin vaikka meno lähti hieman käsistä loppua kohden ja ruoka lop-481 

pui kesken. Lähes kaikki olivat pukeutuneet ja sitsit olivat yhteisölliset. Järjestelyt jäivät hieman 482 

viimetinkaan fuksivastaavien päällekäisien menojen vuoksi, mutta siitä huolimatta saatiin kaikki 483 

asiat mallillaan hoidettua kuntoon. Sitseillä pidettiin yksi puhe killan hallituksen puolesta sekä se-484 

remoniamestarina toimi entinen Fuksikapteeni. Paikalla oli myös killan valokuvaaja ikuistamassa 485 

tapahtumaa. Kutsuimme myös eri kerhojen edustajia Rankoilta Ankoilta sekä Blebeijit.  486 

Ruokatarjoilut tilattiin Kalevan Prismasta, josta ruokaa saatiin edullisesti. Ruoka oli erittäin hyvää. 487 

Erikseen teimme vielä juomatilauksen Nokian Panimolle sekä haimme ruokakaupasta tarvittavia 488 

välineitä. Jälkiruokana oli vanukasta. Paikalla olleet fuksisektorin jäsenet pitivät ohjelmanumerona 489 

vanukkaan kellottamista. Fukseille pidettiin pukukilpailu sekä syömisjärjestykset päätettiin kerho-490 

jen vetämien leikkien muodossa. Elina taiteili meille läsyn, jossa laulujen lyriikat hieman pomppivat 491 

sivulta toiselle, mutta kyllä niistä sai sitsiväki tarpeeksi selvää tai ainakin siltä Bommarissa kuu-492 

losti. 493 

 494 

TST-Standup 495 

Titen fuksivastaavat ehdottivat meille standup iltaa ja riemastuimme tästä. Tapahtuma sovittiin 496 

pidettäväksi Kaijakassa 12.11.2024. Osallistujamäärä oli hyvä, vaikka aluksi oli vaikeuksia saada 497 

ihmisiä paikalle ja ilta oli hyvä. Koomikot olivat hauskoja, mutta kun ei ollut sinänsä jatkoja kuten 498 

kolmiot, ihmiset lähtivät pian esityksien jälkeen. Tämän voisi ajoittaa kolmiopäivälle tai keksiä 499 

muut jatkot. 500 
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 501 

MegaBeerPongTurnaus 502 

Järjestimme toista kertaa beerpong turnauksen 26.11.2024. Pääpalkintona oli jokaisen killan par-503 

haalle joukkueelle liput ankkojen järjestämään MMBP-tapahtumaan. Tapahtumassa oli mukana 504 

myös Hiukkanen, TiTe ja EMU. Skillan fuksit voittivat koko turnauksen taas, hyvä Skilta! 505 

 506 

 

 

Muu fuksitoiminta 507 

Fuksivastaavat osallistuivat aktiivisesti toimintaa tukevien sidosryhmien, Fuksineuvoston ja Tuuto-508 

reiden Hovin toimintaan. Fuksineuvosto kokousti aktiivisesti ja suunnittelimme, miten pystyisimme 509 

järjestämään perinteisiä FN-tapahtumia fukseille. Osallistuimme Skillan puolesta fuksikyykän jär-510 

jestämiseen helmikuussa sekä Fuksineuvoston-pikkujouluihin marraskuussa. 511 
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5. Koulutuspoliittinen toiminta 512 

 513 

Research hub hanke eteni ja toteutuskin alkoi. Suunnitteluryhmässä oli vaihtelevasti joku Skillalta 514 

kuuntelemassa, mutta suurin osa keskustelusta koski Sähkötalon kellaria. Meidän suurimpana 515 

huolena oli mysteerinen hissi, joka olisi vienyt kiltahuoneen tilasta paikan. Onneksemme pohjapii-516 

rustukset muuttuivat ja lopputuloksena Skiltahuoneen koko pysyy pääasiassa samana, ainoastaan 517 

Myyntipäivystyksen toimistohuone katoaa käytöstämme. Takaluukun olemassaolo tulevaisuu-518 

dessa on yhä mysteeri, sillä tilaa ei ole ikinä ollut näkyvissä pohjapiirustuksissa, joten sen tilanne 519 

selviää kun pääsemme takaisin tilaan. Muutossa suurimman pohtimisen aiheutti kassakaap-520 

pimme, josta varoitimme muuttopalvelua. Sieltä soitettiinkin takaisin, ja todettiin että ei tarvitse 521 

säikähtää kun kassakaappi seisoo edelleen paikallaan muuton määräajan jälkeen. ”Katteltiin ukko-522 

jen kanssa tuota kassakaappia, niin ei mene tuosta reppuselkään, niin otetaan se pois sitten Kate-523 

pillarilla kun seinät on pois ympäriltä”. 524 

NORPPA-järjestelmä otettiin käyttöön kurssipalautteen keräämisessä. Kurssipalautteen määrä ei 525 

kuitenkaan ole parantunut. Palautekäytänteet vaihtelevat hyvin paljon eri kurssien välillä. Palaute-526 

käytännöistä ja palautekulttuurin kehittämisen käsittelyä jatkemaan vuoden 2025 puolella. Usealla 527 

kurssilla kokeiltiin kevään ja syksyn aikana vastapalautteen antoa, jossa opettaja vastaa opiskeli-528 

joiden antamaan palautteeseen.  529 

Lukuvuoden 2023–2024 päätösskumpat järjestettiin jälleen TiTen kopojen kanssa TEK Loungessa. 530 

Skumppatilaisuudessa oli vähäisesti osallistujia kopojen lisäksi todennäköisesti wapunjälkeisen 531 

ajankohdan takia. ITC tiedekunnan dekaani Jyrki Vuorinen sekä koulutuksen varadekaani Erja Si-532 

pilä olivat paikalla.  533 

Syyslukukauden 2024 lopussa järjestettiin dekaanikahvit, joissa opiskelijat pääsivät juttelemaan 534 

ITC tiedekunnan dekaanin ja koulutuksen varadekaanin kanssa. Dekaanit olivat innokkaita kuule-535 

maan opiskelijoiden ajatuksia opinnoista ja uuden opetussuunnitelmista ja toivoivat, että vuoropu-536 

helu kiltojen ja tiedekunnan välillä lisääntyisi. 537 

Sähkötekniikan väistyvän opintoneuvojan Sanna Grundströmin tilalle valittiin Sara Hätönen. Hätö-538 

nen aloitti toimessaan elokuussa 2024. 539 

Tieto- ja sähkötekniikan opetuksen suunnitteluryhmässä edustajina toimivat Samuli Ratas ja Hilla 540 

Hirvikoski. Suunnitteluryhmässä keskusteltiin esimerkiksi kurssipalautteesta, opintosuuntavastaa-541 

vista sekä kandiseminaarien mahdollisesta muutoksesta. Tieto- ja sähkötekniikalle valitaan vuo-542 

siksi 2025–2028 opintosuuntavastaavat, jotka ovat vastuussa kustakin pääainesuuntautumisesta. 543 

Opintosuuntavastaavilla halutaan saada joku yhteyshenkilö pääainesuuntauksiin sekä helpottaa 544 
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opintosuuntien kehittämistä. Kandiseminaarien kohdalla oli keskustelua, halutaanko ne pitää nyky-545 

muodossaan esitelminä vai muuttaa niitä signaalinkäsittelyssä käytössä olevaan posteritapaan. 546 

Keskustelua jatketaan vuonna 2025. 547 

Syksyllä 2024 otettiin käyttöön uusi opetussuunnitelma sekä malliaikataulutus fukseille. Kurssito-548 

teutuksia muutettiin ja osa lakkautettiin kokonaan. Esimerkiksi Johdatus uusiutuviin energialähtei-549 

siin poistui kokonaan. Kandivaiheen sähkötekniikan yhteisistä opinnoista Piiriteoria jaettiin kah-550 

deksi kurssiksi: EE.031 Tasasähköpiirit ja EE.032 Vaihtosähköpiirit. Yliopistofysiikan kursseista 551 

sähkötekniikan opiskelijoille pakollisia ovat enää Yliopistofysiikka 1 ja 4. Yliopistofysiikka 3 tilalle 552 

pakollisiksi kursseiksi tulivat EE.121 Staattinen sähkömagnetiikka ja EE.125 Dynaaminen sähkö-553 

magnetiikka. Uusina pakollisina kursseina tulivat myös AUT.110 Automaatio sekä MATH.APP.220 554 

Usean muuttujan funktiot. Johdanto tekniikan opintoihin opintojaksoa pidennettiin vuoden mit-555 

taiseksi. Fukseille on tehty kysely opintojen etenemisestä ja tuloksia käsitellään vuoden 2025 puo-556 

lella. 557 

Muutoksia tuli myös esimerkiksi ohjelmoinnin kursseihin. Lähes kaikki ohjelmointikurssit lyhennet-558 

tiin yhden periodin mittaisiksi, joissa ainakin Ohjelmointi 1 -kurssilla on mahdollisuus suorittaa 559 

kurssi myös kahden periodin mittaisena. Muutos on ollut ilmeisen onnistunut esimerkiksi Ohjel-560 

mointi 2 -kurssilla, mutta Tietorakenteet ja algoritmit kurssin asiat ovat survottu kahden periodin 561 

toteutukselta yhdelle periodille ja toteutus on koettu hyvin raskaaksi. 562 

Valtioneuvoston asetuksen mukaisesti lisäajan hakemisesta tulee maksullista 1.1.2025 alkaen. 563 

Päätös herätti närkästystä sekä opiskelijoissa että henkilökunnassa. Lisäajan hakemisesta peri-564 

tään siis aina 50 € maksu. Tieto- ja sähkötekniikalla on aiemmin ollut tapana myöntää lisäaikaa 565 

aina puoleksi vuodeksi kerrallaan ja opintojen etenemistä on seurattu ennen uuden lisäajan jatka-566 

mista. Nyt jokaisesta hakukerrasta menee 50 € maksu, joten lisäaikaa tullaan todennäköisesti 567 

myöntämään kerralla koko maksimiaika eli 2 vuotta. Maksimilisäajan päättymisen jälkeen opinto-568 

oikeus lakkaa kokonaan, jolloin täytyy hakea uudelleen sisäänotolla opiskelemaan. 569 

 570 

  571 
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6. Viestintä 572 

 

Vuonna 2024 viestintää pyrittiin kehittämään ja sujuvoittamaan parhaan mukaan pienien, mutta jat-573 

kuvien muutosten ja kokeiluiden kautta. Pientä muutosta oli myös sektorin rakenteessa, joka sisälsi 574 

vanhaan tapaan viestintävastaavan, IT-konsultin ja –juniorin, graafikon, valokuvaajan, sekä säh-575 

kösanomien päätoimittajan sekä kaksi toimittajaa. Uutena lisänä sektoriin tulivat tapahtuma-vies-576 

tintätoimari, kv-viestintätoimari ja tiktok-toimari.  577 

Tiedotuksessa käytetyimmät kanavat olivat laajan tavoittavuutensa vuoksi Telegram- tiedotuska-578 

nava ja jäsenistön sähköpostilista, sekä Instagram. Uutena kanavana perustettiin killalle myös  Tik-579 

Tok- tili, kun taas Facebookin käyttö lopetettiin. Tulevat tapahtumat sekä muut tärkeimmät uutiset 580 

julkaistiin nettisivuilla tapahtumakalenterissa ja artikkeleina. 581 

Killan ulkopuolisille näkyvimpään kanavaan, Instagramiin panostamista jatkettiin edellisen vuoden 582 

tapaan, tämä toi mukanaan kuitenkin haasteita sisällön monipuolistumisen myötä. Instagramiin jul-583 

kaistiin esimerkiksi paljon muiden järjestöjen kanssa yhteisten tapahtumien grafiikoita, sekä eri sek-584 

toreiden tuottamaa sisältöä, jolloin tarkka graafisen ohjeistuksen noudattaminen olisi ollut hyvin 585 

epäkäytännöllistä. Ehkä nykyisellään Instagram ei vaadi tiukkaan rajattua visuaalista ilmettä, vaan 586 

mukaansatempaavaa ja mielenkiintoista sisältöä kunhan visuaalisuuteen kiinnitetään edelleen huo-587 

miota. 588 

Sisäisessä viestinnässä tärkein ja samalla “formaalein” kanava oli jäsenistön sähköpostilista, jonne 589 

julkaistiin pääasiassa omien tapahtumien tiedotteita, yhteistyökumppanien mainostekstejä, sekä 590 

viikkotiedotteita. Yksi toimikauden suuria muutoksia olikin sähköpostilistan tyhjentäminen kesällä 591 

killan jäsenyyksien umpeutuessa. Listaa ei ollut tyhjennetty edellisinä vuosina. Tyhjentämisellä var-592 

mistuttiin siitä, että uudella listalla olisi vain maksaneita jäseniä. Toinen uudistus oli viikkotiedottei-593 

den muodonmuutos. Aiemmin viikkotiedotteet tehtiin Microsoft Sway nettisivulla, josta jaettiin kat-594 

selulinkki viikkotiedotteen lukemiseksi. Heräsi kuitenkin epäilys, että erillisen verkkosivun avaami-595 

nen on lisäkynnys lukemiselle, sillä lukijamäärät olivat melko pieniä (noin 100 hlö). Tämän vuoksi 596 

siirryttiin käyttämään HTML pohjaista sähköpostiviestiä esimerkiksi TREY:n viikkotiedotteiden ta-597 

paan. Uutta mallia kehitettiin ja yksinkertaistettiin loppuvuoden aikana. Viikkotiedote sisälsi aiem-598 

pien vuosien tyylisesti alkusivun, jossa kerrotaan tulevat tapahtumat ja listataan tiedotteen sisältö. 599 

Itse tiedotteen asiat oli jaoteltu “Skilta tiedottaa”, “TREY tiedottaa” ja “muut” osioihin. 600 

Telegram tiedotuskanavaa käytettiin usein sähköpostin rinnalla, sekä erikseen tiedotteisiin joista ei 601 

laitettu sähköpostia. Telegram tiedotusta pidettiin hieman arkisempana ja sähköposteja vähemmän 602 

huomiota herättävänä kanavana, jota käytettäisiin suurimmalle osalle tiedotteista. Vielä yleisemmän 603 
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tason tiedotuskanavia olivat Telegram keskusteluryhmä sekä viikkotiedotteen “muut” osio. Tällä 604 

saattoi kuitenkin olla se negatiivinen vaikutus, että viikkotiedotteista tuli pitkiä lukea. 605 

Tärkeimmät kiltaa koskevat uutiset, sähkösanomat sekä esimerkiksi kutsut yleiskokouksiin ja avoi-606 

met toimaripestit julkaistiin edellisten kanavien lisäksi myös killan verkkosivuilla. Verkkosivuilla oli 607 

näkyvillä myös kalenteri, josta jäsenet pääsivät tarkistamaan tapahtumien ja liikuntavuorojen ajan-608 

kohdat. Kalenteria hyödynnettiin melko tehokkaasti.  609 

 610 

Tapahtumia kuvattiin aktiivisesti nimetyn kuvaajan ja muiden kiinnostuneiden toimesta, ja niistä tal-611 

tioitua kuvamateriaalia ladattiin kuvat.fi-arkistoon. Jäsenistöä kannustettiin jakamaan kuvia myös 612 

omassa sosiaalisessa mediassaan huomioiden valokuvaajan nimi saatetekstissä.   613 

Viestinnän monet tuottajat (Eri henkilöt ja sektorit) olivat laajemminkin teemana viestinnässä. Toi-614 

mivia ja hyvää palautetta saaneita esimerkkejä tästä olivat muun muassa kesän työpaikkaesittelyt 615 

sekä hallituksen eri sektoreiden “myday” Instagram postaukset. Viestinnän yhtenäisyyttä yritettiin 616 

parantaa esimerkiksi tiedotuskanavan viestien vakituisella muotoilulla, tapahtumajulkaisuihin käy-617 

tetyllä grafiikkapohjalla sekä julkaisuiden ajoituksen huolellisella suunnittelulla. Viestinnän ja grafii-618 

koiden tuottamisen kynnystä pienentämään killalle saatiin Canva for non-profit ilmaistili, joka hel-619 

potti kuvamateriaalin tuottamista merkittävästi, jolloin tämä ei ollut pelkästään graafikon tehtävänä. 620 

Viestintäsektorin sisäinen, sekä tapahtumasektorin välinen yhteistyö sujui hyvin, mutta viestintäsek-621 

torin uusien toimaripestien työnkuviin jäi parannettavaa. Tapahtuma-viestintätoimarin tehtävänä oli 622 

hoitaa tapahtumien viestintää ja pitää huolta, että se tehdään ajoissa. Tämä helpotti sektoreiden 623 

välistä yhteydenpitoa, mutta tehtävää ei vähemmän kiireisinä aikoina ollut juurikaan. Tiktok-toimari 624 

hoiti itsenäisesti lyhytvideoiden tekemisen ja julkaisi ne viestintävastaavan hyväksyttyä. Kv-viestin-625 

tätoimari puolestaan piti huolta englanninkielisen viestinnän lähestyttävyydestä, sekä edisti kansain-626 

välistä yhteistyötä, tämä tehtävä jäi kuitenkin suunniteltua epäselvemmäksi ja tekemistä ei kovin 627 

paljoa löytynyt jaettavaksi. 628 

Kiltalehti sähkösanomien tiimi koostui tänä vuonna päätoimittajasta ja kahdesta toimittajasta/tait-629 

tajasta. Tiimin aktiivisuus sai kiitosta ja kiltalehden laatu on ollut todella hyvä. Lehden levittämiseen 630 

ja mainostamiseen voisikin panostaa lisää. 631 

Dokumentaation osalta Sharepointtia käytettiin yleisten pohjatiedostojen, grafiikoiden ja ohjeiden 632 

tallennuspaikkana, sekä mahdollisuuksien mukaan kyseisen vuoden toiminnan dokumentointiin. Tu-633 

levana vuonna 2025 on tarkoitus killan strategian ohella uudistaa viestintäsuunnitelma vastaamaan 634 

viestinnän nykytilaa ja toimijoiden tarpeita. Suunnitelmaa tullaan yksinkertaistamaan, jotta sen käyt-635 
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täminen ja lukeminen olisi houkuttelevampaa ja siten suunnitelmasta enemmän hyötyä. Suunnitel-636 

man yhtenä osana on eritellä eri viestintäkanavien käyttöä edellä nähtyyn tapaan. Uusi viestintä-637 

suunnitelma tullaan pitämään ajan tasalla vuosittain päivittämällä, jolloin se tukee myös uusien toi-638 

mijoiden perehdytystä. 639 
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7. Yritysyhteistyö 640 

 

Kevätlukukausi 641 

Vuodenvaihde 2024 aloitettiin uusimalla vuosisopimuksia vanhojen firmojen kanssa. Osan kanssa 642 

sopimusten uusiminen tehtiin edellisenä vuonna, mutta joidenkin yritysten kanssa neuvottelut jat-643 

kuivat pitkällekkin vuoteen 2024. Kiinnostus yritysyhteistyötä kohtaan on yritysten puolella korkea ja 644 

sopimuksia pystytään solmimaan niin paljon kun on resursseja. Vuosisopimukset solmittiin vuodelle 645 

2024 seuraavien yritysten kanssa: 646 

ABB, Academic Work, Atalent, Caruna, Danfoss, Elenia, Fingrid, Gofore, Merus Power, Nokia, Simu-647 

cube 648 

Vuoden ensimmäinen tapahtuma oli Rekrylab 2024, joka järjestettiin 17.1.2023 Hervannan kampuk-649 

sella. Tapahtuma oli erittäin pidetty opiskelijoiden ja yritysten toimesta. Rekrylab 2025 viestintävas-650 

taavksi valittiin sähkökillan yritysvastaava. Sähkökilta myi paikan seuraaville yrityksille vuoden 2024 651 

tapahtumassa: 652 

Danfoss, Simucube, Insta group, Caruna, Hitachi Energy 653 

Yritysneuvosto aloitti toimintansa vuoden 2023 tammikuussa. Tarkoitus on tuoda yhteen kuukausit-654 

tain eri kiltojen yrityssektoreiden edustajia ja jakaa parhaaksi todettuja toimintatapoja. Hyvän alun 655 

jälkeen neuvoston kokouksien suosio on laskenut. Isoille killoille on vaikea perustella, mitä hyötyä 656 

neuvoston toiminnasta on heille, koska toimintatavat ovat jo pitkälle kehittyneitä. Tilaisuuksista on 657 

erityisesti hyötyä pienille killoille, joiden yritystoiminta on vasta alkutekijöissään. 658 

Rekrylabin jälkeen projektina oli myydä mainoksia vuosijuhlille, mikä tuli yrityssektorille hieman yl-659 

lättäen, joten tulos ei ollut odotettu. Keväällä suunnattiin myös excursiolle laitilan juomatehtaalle. 660 

Pitkälti loppu kevät koostui yritysyhteistyön tekemisestä eri firmojen kanssa, joissa myytiin myös 661 

ensi syksyn haalareihin mainoksia. 662 

Syyslukukausi 663 

Syyslukukausi lähti käyntiin haalariprojektilla, johon rekrytoitiin tänä vuonna mukaan erittäin aktiivi-664 

nen n. 85 fuksin myyntitiimi. Myynti lähti käyntiin erittäin nopeasti. Yrityssektori oli myynyt kuusi 665 

haalaripaikkaa etukäteen ja fuksit saivat myytyä loput mainokset (16 mainosta) mainokset 12.9. 666 

mennessä, joka oli viime vuosien ennätystahti sekä ensimmäinen kaikista Hervannan killoista (en-667 

nakkoon myytyjä haalareita ei lasketa). Haalareiden toimitus kesti johtuen toimittajan kiireistä, 668 

mutta uudet haalarit saatiin kampukselle 4.11. eli samana päivänä kun pidettiin skillan fuksisitsit. 669 
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Haalaripalkkio järjestettiin Yths saunalla ja Karting Club Pirkkalassa 13.1. Rahaa haalareista kerät-670 

tiin 21 550€ ja käytettiin 13655,74€ 671 

 672 

Fuksiexcursiolle suunnattiin tänä vuonna ABB:lle Helsinkiin, missä Sähkökillan vanha yritysvas-673 

taava otti meidät vastaan. Yritysvierailun jälkeen suuntasimme Helsingin Pasilaan saunatilalle. 674 

Ensi vuonna haalaripalkkio kannattaa suunnitella aikaisemmin ja mahdollisesti siirtää myös ensi 675 

vuoteen. Näin kulut pienenevät ja ei tule liian kiire. Haalareiden jakamiseen voidaan myös käyttää 676 

enemmän ajatusta, jos aikaa, jotta vältytään sekaannuksilta ja kiireeltä. Haalaritiimin PJ oli tänä 677 

vuonna erittäin hyödyllinen ja hänelle pystyi antamaan vastuuta, joka taas helpotti yritysvastaavan 678 

taakkaa. Myös yritystoimihenkilöille pystyi jakamaan todella paljon vastuuta, sillä yritysvastaava oli 679 

todella kiireinen koko syksyn. Syksyllä käytiin yritysvierailulla Vertex Systems Oy:n tiloissa yritys-680 

esittelyn ja saunaillan muodossa. Myös Nokia, sekä Danfoss tulivat kiltavierailuille Sähkökillan tiloi-681 

hin kertomaan toiminnastaan. 682 
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8. Kansainvälinen toiminta 683 

 

Vuonna 2024 tutorhaussa löydettiin kuusi kv-maisteritutoria. Lisäksi hallituksessa toimi kv-vies-684 

tintä vastaava sekä ruoka/virvoke toimihenkilö. Kv-vastaava osallistui fuksineuvoston kv-sitsien 685 

järjestämiseen. INTO:n kanssa järjestettiin 3.4 Rallyenglish-sitsit Bommarissa, joiden jatkot oli Ilo-686 

nassa. Teekkarikasteeseen osallistui sähkökillalta muutama kv-opiskelija, kuten myös kaste-687 

saunalle vappupäivänä. 688 

Kv-tutoreille järjestettiin koulutus sähkökillan puolesta sekä kampuskierros ennen orientaatioviik-689 

koa. Lisäksi näiden jälkeen oli vapaaehtoinen illanvietto halukkaille kv-tutoreille. Orientaatioviikolla 690 

oli monia tapahtumia, ja se käynnistyi elokuun 18 päivä. 691 

Varaslähtö 692 

18.8.2024 ennen varaslähtöä kv-tutoreille pidettiin tilaisuus koulun luentosalissa, jossa käytiin läpi 693 

orientaatioviikon ohjelmaa ja muita ajankohtaisia asioita. Varaslähdössä kävi illan aikana toista-694 

kymmentä kv-opiskelijaa. Tapahtuman ideana oli tutustua tutoreihin, muihin opiskelijoihin ja ryh-695 

mäytyä. 696 

Lettukestit 697 

19.8.2024 lettukestit pidettiin yhdessä kansallisten opiskelijoiden kanssa etunurtsilla. Tapahtu-698 

massa sai lettuja sekä sinne oli järjestetty erilaista ohjelmaa opiskelijoille. Lettuja riitti kaikille ha-699 

lukkaille. 700 

The Ekat Bileet 701 

Hiukkanen järjesti 20.8.2024 The Ekat bileet Porossa ja Ilonassa. Kv-opiselijat kokoontuivat Mikon-702 

talon kerhohuoneelle ennen bileitä tutustumaan toisiinsa. Ohjelmassa oli muun muassa beer pon-703 

gia ja rentoa jutustelua. Mikontalon kerhohuoneelta siirryttiin yhdessä keskustaan bileisiin. 704 

 705 

 706 

Dangerous Mission Hervanta 707 

21.8.2024 kv-opiskelijoille järjestettiin Dangerous Mission in Herwanta, joka lähti etunurtsilta. Opis-708 

kelijat saivat kartan sekä tehtäviä, joita he suorittivat tutoreiden kanssa. 709 

Tampere city tour 710 
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22.8.2024 kv-opiskeliijoilla oli ohjelmassa keskusta kierros Tampereella. Kierrokselle lähdettiin yh-711 

teislähdöllä Hervannasta. Keskustassa kierrettiin merkittäviä paikkoja kulttuurillisesti sekä opiske-712 

lijan näkökulmasta. 713 

Morning run 714 

23.8.2024 Tutorit kyselivät fukseiltaan haluavatko he käydä syömässä päivällä ja vielä käydä läpi 715 

mahdollisia kysymysmerkkejä. Jokainen ryhmä saivat itse päättää miten menettelivät. 716 

Fuksisauna 717 

26.8.2024 Mikontalon kerhohuoneella järjestettiin fukseille pieniä kisailuja. Näiden jälkeen suun-718 

nattiin yhdessä teekkarisauna Mörrimöykylle fuksisaunaan. 719 

Marraskuussa kv-opiskelijoille järjestettiin yhdessä TITE:n kanssa yritysiltama teekkarisaunalla. 720 

Tapahtumaan saatiin yksi yritys esittelemään toimintaansa englanniksi. Yritysesittelyn jälkeen sau-721 

nalle sai jäädä saunomaan sekä saunalla oli tarjottavana naposteltavaa sekä juotavaa. 722 

 Pääasiassa vaihto-opiskelijoita ohjataan odottamaan ja käyttämään INTO:n haalareita, mutta halu-723 

tessaan Skillan rajoitetuista varastoista niitä voidaan myydä hintaan 40€ ja ostajan täytyy olla Skil-724 

lan jäsen. Useampi vaihto-opiskelija pyysi ostaa Skillan haalarit ja näitä muutiin muutama kappale. 725 

  



     Sähkökilta ry  Toimintakertomus 
     Tampereen yliopisto  2024 
 

 29 
 

9. Alumnitoiminta 726 

 

Alumnitoiminnan pääasiallinen vastuu on ollut Sähkökillan Alumni ry:llä. Alumnivastaava on Skillan 727 

toimihenkilö sekä Sähkökillan alumni ry:n toimihenkilö tai hallituksen jäsen, joka toimi tiedonvälit-728 

täjänä näiden järjestöjen välillä sekä osallistuu mahdollisuuksien mukaan molempien hallitusten 729 

kokouksiin. 730 

Tänäkin vuonna Sähkökillan ja Sähkökillan Alumni ry:n vuosi alkoi yhteisesti opiskelijoiden urata-731 

rina illalla. Uratarina illassa kolme sähkökillan alumnia tuli ja esittelivät omaa uratarinaansa opiske-732 

lijoille. Yksi esityksistä pidettiin englanniksi. Paikalle tuli noin kymmenkunta opiskelijaa ja tun-733 

nelma oli mukavan rauhallinen. 734 

Maaliskuussa järjestettiin opiskelijoille suunnatut Afterworkit. Valitettavasti tapahtumaan ei tullut 735 

muita opiskelijoita alumnivastaavan lisäksi. Muuten ilta oli onnistunut. 736 

Osallistujamäärät kuitenkin kasvoivat, kun Sähkökillan kustantamia munkkeja ja simaa tarjottiin 737 

alumneille ja opiskelijoille Wappuna Koskipuistossa. Tapahtumassa tehtiin yhteistyössä TARAKIn 738 

kanssa, joka mahdollisti paremman mainostuksen ja suuremman budjetin simaa ja munkkeja var-739 

ten. 740 

Syksyllä perinteisessä Keskiasteen välitutkinnossa Sähkökillan Alumnien hallitus ja muut vapaaeh-741 

toiset toimivat yhtenä suorituspisteenä. Suorituspisteellä oli tarjolla ruokaa makkaran, falafel-an-742 

noksia ja ruoan mukaan ostettavan juoman muodossa. 743 

Myöhemmin syksyllä sähkökillan alumnit pitivät toiminanpalautuksen. Toiminanpalautuksessa 744 

alumnit pääsivät viettämään iltaa Sähkökiltaan ja samalla katsella, kuinka Sähkötalon siipiä C, D, G, 745 

H ja O purettiin. 746 

Alumnivuosi lopetettiin after workeilla Tampereen Teerenpelin kabinetissa, jossa Mikko Eronen 747 

esitteli Arcteqia ja Arcteq tarjosi joitakin virvokkeita alumneille. Esittelyosuus kesti noin 45 minuut-748 

tia ja kysymyksiä riitti. 749 
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